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不要疑惑不要疑惑, , 總要信！總要信！
STOP DOUBTING AND BELIEVESTOP DOUBTING AND BELIEVE
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一位疑惑的跟從者一位疑惑的跟從者
A Doubting FollowerA Doubting Follower

1. 1. 為了相信而疑惑為了相信而疑惑 Doubting in order to Doubting in order to 
believebelieve

2. 2. 因經歷主而相信因經歷主而相信 Believing because he has Believing because he has 
experienced the Lordexperienced the Lord
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一位恩慈的主一位恩慈的主
A Gracious LordA Gracious Lord

1. 1. 主不責備多馬的疑惑主不責備多馬的疑惑 The Lord condemns The Lord condemns 
not Thomasnot Thomas’’ doubtingdoubting

2. 2. 主不允許他疑惑下去主不允許他疑惑下去 The Lord forbids him The Lord forbids him 
to to staystay in doubtin doubt

一個信心的功課一個信心的功課
A Lesson of FaithA Lesson of Faith

1. 1. 惟真信者能敬拜惟真信者能敬拜 Only a true believer can Only a true believer can 
worshipworship

2. 2. 未見而信者乃真有福未見而信者乃真有福 Blessed are those Blessed are those 
who believe without seeingwho believe without seeing
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一份永生的禮物一份永生的禮物
A Gift of Eternal LifeA Gift of Eternal Life

1. 1. 福音的總結福音的總結: : 耶穌是基督耶穌是基督, , 是神的兒子是神的兒子
The summary of the gospel: Jesus is the Christ, The summary of the gospel: Jesus is the Christ, 
the Son of Godthe Son of God

2. 2. 福音的目的福音的目的: : 叫人信耶穌叫人信耶穌, , 得永生得永生
The purpose of the gospel: So that people will The purpose of the gospel: So that people will 
believe and have eternal lifebelieve and have eternal life

如何得到永生如何得到永生
How to Have Eternal LifeHow to Have Eternal Life

AAdmit dmit 承認承認: : 承認自己是一個罪人承認自己是一個罪人,,需要神的拯救需要神的拯救
Admit that you are a sinner who needs GodAdmit that you are a sinner who needs God’’s salvations salvation

BBelieve elieve 相信相信: : 相信耶穌是救主相信耶穌是救主,,是神的兒子是神的兒子
Believe that Jesus is the Savior, the Son of GodBelieve that Jesus is the Savior, the Son of God

CConfess onfess 宣告宣告: : 向神祈禱宣告向神祈禱宣告,,願意接受耶穌為自願意接受耶穌為自

己的生命之主己的生命之主 Confess to God in prayer that youConfess to God in prayer that you’’re re 
accepting Jesus as your Lord of lifeaccepting Jesus as your Lord of life


